

# 浦东法院知识产权 精品案例集

纪念浦东法院知识产权"三合一"审判20周年

Selected Cases on Intellectual Property of Pudong New Area People's Court

- Commemorating the 20th Anniversary of "Three-in-One" IP Trial of Pudong New Area People's Court

(中英对照本)



张 斌 主编





# 浦东法院知识产权 精品案例集

——纪念浦东法院知识产权"三合一"审判20周年

Selected Cases on Intellectual Property of Pudong New Area People's Court

- Commemorating the 20th Anniversary of "Three-in-One" IP Trial of Pudong New Area People's Court

(中英对照本)



张 斌 主编



#### 图书在版编目(CIP)数据

浦东法院知识产权精品案例集,纪念浦东法院知识 产权"三合一"审判 20 周年:汉英对照/张斌主编. 一 北京: 法律出版社,2016.4

ISBN 978 -7 -5118 -9314 -7

Ⅰ. ①浦… Ⅱ. ①张… Ⅲ. ①知识产权法—审判—案 例一上海市一汉、英 IV. ①D927.510.340.5

中国版本图书馆 CIP 数据核字(2016)第 063269 号

浦东法院知识产权精品案例集

——纪念浦东法院知识产权"三合一"审判 20 周年 张 斌 主编

策划编辑 韦钦平 责任编辑 万 颖 装帧设计 汪奇峰

© 法律出版社·中国

开本 710 毫米×1000 毫米 1/16

版本 2016 年 4 月第 1 版

出版 法律出版社

总发行 中国法律图书有限公司

印刷 三河市龙大印装有限公司

印张 42.25 字数 781千 印次 2016 年4 月第 1 次印刷

编辑统筹 大众出版分社

经销 新华书店 责任印制 沙 磊

法律出版社/北京市丰台区莲花池西里7号(100073)

电子邮件/info@ lawpress. com. cn

网址/www.lawpress.com.cn

销售热线/010-63939792/9779

咨询电话/010-63939796

中国法律图书有限公司/北京市丰台区莲花池西里7号(100073)

全国各地中法图分、子公司电话:

第一法律书店/010-63939781/9782

重庆公司/023-65382816/2908

北京分公司/010-62534456

西安分公司/029-85388843

上海公司/021-62071010/1636

深圳公司/0755 - 83072995

书号:ISBN 978-7-5118-9314-7

(如有缺页或倒装,中国法律图书有限公司负责退换)

定价:108.00元

# 编委会

### 主 编

张 斌 上海市浦东新区人民法院院长 副主编

朱 丹 上海市浦东新区人民法院副院长 编 委

徐 俊 上海市浦东新区人民法院民三庭负责人 宫晓艳 上海市浦东新区人民法院民三庭副庭长 倪红霞 上海市浦东新区人民法院民三庭审判长 黄 鑫 上海市浦东新区人民法院研究室副主任 陈长福 上海市浦东新区人民法院研究室综合科科长

## **Editorial Board**

#### **Chief Editor**

Zhang Bin, President of Shanghai Pudong New Area People's Court Deputy Chief Editor

Zhu Dan, Vice President of Shanghai Pudong New Area People's Court Members of the Editorial Board

Xu Jun, Chief Judge of the Intellectual Property Tribunal of Shanghai Pudong New Area People's Court

Gong Xiaoyan, Vice Chief Judge of the Intellectual Property Tribunal of Shanghai Pudong New Area People's Court

Ni Hongxia, Presiding Judge of the Intellectual Property Tribunal of Shanghai Pudong New Area People's Court

Huang Xin, Vice Director of Research Office of Shanghai Pudong New Area People's Court

Chen Changfu, Chief of General Department of Research Office of Shanghai Pudong New Area People's Court

当前,全球新一轮科技革命和产业变革蓬勃兴起,围绕知识产权的国际竞 争日益加剧。我国经济发展进入新常态,经济增长动力正转向主要依靠创新驱 动,加强知识产权的司法保护在推进我国创新驱动发展战略、知识产权强国战 略实施中的地位和作用更加凸显。浦东新区地处改革开放的前沿,承载着中国 (上海)自由贸易试验区、上海国际经济、金融、贸易、航运"四个中心"及"上海 建设具有全球影响力的科技创新中心"核心功能区建设的重要使命,对知识产 权保护有着更高的期待和要求。上海市浦东新区人民法院坚持服务大局、开拓 创新,切实履行知识产权司法保护职责,积极为浦东新区经济社会发展提供有 力的司法保障,并创立了诸多"第一":第一个在基层法院设立知识产权审判庭 (1994年)、第一个试点知识产权"三合一"审判机制(1996年)、第一个在基层 法院建立知识产权司法保护网站(2009年)、第一批被评为"中国知识产权审判 基层示范法院"(2011年)、第一个成立自贸区知识产权法庭(2015年)等。知 识产权"三合一"审判机制是浦东法院知识产权司法保护创新发展中浓墨重彩 的一笔。早在1996年浦东法院就开始探索,尝试由知识产权审判庭统一审理 知识产权民事、行政和刑事案件,这一审判机制被已故著名知识产权法学家郑 成思教授称为知识产权司法保护的"浦东模式"。

2016年是浦东法院开展知识产权"三合一"审判工作的20周年。20年来,浦东法院积极发挥知识产权"三合一"审判机制的作用,努力回应经济社会发展对知识产权司法保护提出的新需求、新期待,努力将各种疑难复杂、新类型案件办成审判程序规范、事实认定清晰、法律适用得当、法律效果和社会效果俱佳的"精品案件"。经过多年努力,浦东法院审结了一批在上海乃至全国有重大影响力的知识产权案件,其中3起案件入选《最高人民法院公报》,7起案件入选历年中国法院知识产权司法保护十大案件或50件典型案例,30多起案件入选历年上海法院知识产权司法保护十大案件或相关优秀案例。实践证明,知

识产权"三合一"审判机制符合知识产权审判规律的内在要求,有助于统一裁 判标准、节约司法资源、提升司法水平、加大保护力度、培养专业法官、总结审判 经验。

当前,知识产权司法保护正迎来新的重大发展机遇。党的十八大和十八届 三中、四中、五中全会对全面深化改革、全面依法治国及"十三五"规划作出了 重大战略部署。2015年3月、《中共中央国务院关于深化体制机制改革加快实 施创新驱动发展战略的若干意见》发布。2015年12月、《国务院关于新形势下 加快知识产权强国建设的若干意见》发布。2015年9月,中共中央办公厅、国 务院办公厅发布《深化科技体制改革实施方案》。上述中央文件要求强化知识 产权司法保护,推进知识产权"三合一"审判机制改革。面对新形势和新挑战, 浦东法院锐意改革、勇于创新。鉴于"生产、销售伪劣商品罪"和部分"扰乱市 场秩序罪"与侵犯知识产权行为、不正当竞争行为密切相关、浦东法院经研究 决定,自2015年9月起扩大知产庭审理涉知产刑事案件的范围,积极打造知识 产权"三合一"审判机制的升级版、在知产庭审理"侵犯知识产权罪"的基础上、 将"生产、销售伪劣商品罪"以及"扰乱市场秩序罪"中的"损害商业信誉、商品 声誉罪:虚假广告罪:串通投标罪:非法经营罪:强迫交易罪"纳入知产庭的收 案范围。浦东法院知识产权"三合一"审判工作由此步入了新的发展阶段。

值此浦东法院开展知识产权"三合一"审判工作20周年之际.我们特别撷 取20年来浦东法院审理知识产权案件中的精品,汇编成册,作为展示知识产权 司法保护"浦东模式"司法水平和司法智慧的载体。本书案件类型覆盖著作 权、商标权、不正当竞争等民事案件以及知识产权刑事、行政案件,具有一定的 代表性、典型性和指导性。 筚路蓝缕开拓者, 载歌载行二十年。 浦东法院探索 知识产权"三合一"审判的历程,展现了我院知产审判人员勇于创新的改革精 神、公正司法的审判水平和为民司法的审判作风。 在本书即将付梓之际, 衷心 希望我院知识产权审判人员继续开拓创新,更好地履行知识产权司法保护职 责,努力为建设创新型国家,为上海建设具有全球影响力的科技创新中心提供 强有力的司法保障。

上海市浦东新区人民法院院长

提城 2016年4月

#### PREFACE

At present, a new round of technological revolution and industrial reform around the globe has gained momentum. Under the background of accelerating transformation of economic development mode and the evident trend of development driven by innovation in our country, it has been essential to stimulate innovation and promote development by conscientiously strengthening the protection of intellectual property. Pudong New Area, at the forefront of reform and opening up, undertakes the important mission of building China (Shanghai) Pilot Free Trade Zone, Shanghai International Economic Center, Shanghai International Financial Center, Shanghai International Trade Center, Shanghai International Shipping Center, and other key functional areas of "constructing the scientific and technological innovation center with global influence", which raises high expectations and requirements on the protection of intellectual property rights. Shanghai Pudong New Area People's Court ("PNAPC") has always adhered to serving the overall interests, making innovation and exploration and tangibly performing its duties of IP judicial protection, thus providing strong judicial guarantee for economic and social development of Pudong New Area and creating many "firsts": the first court setting up the IP Tribunal in the grassroots court (1994), the first court piloting the trial mechanism of IP "Three in One" (1996), the first court creating the IP judicial protection website in the grassroots court (2009), the first court being honored as "Grassroots Demonstrative Court for Chinese IP Trial" (2011) and the first court establishing the IP Tribunal in China (Shanghai) Pilot Free Trade Zone (2015). The trial mechanism of IP "Three in One" has made PNAPC stand out in the innovative development of IP judicial protection. As early as in 1996, PNAPC has started exploring the mechanism under which the IP Tribunal heard the civil, administrative and criminal IP cases in a 2

unified manner. Furthermore, the mechanism has been named "Pudong Mode" by the late famous Professor Zheng Chengsi, an IP law scholar.

It coincides with the 20th anniversary for PNAPC's implementation of the trial mechanism of IP "Three in One". Over the past 20 years, PNAPC has actively exerted the active role of the trial mechanism of IP "Three in One", spared no effort to respond to new demands and new expectations for IP judicial protection due to social and economic development, strived to make various new-type complex and difficult cases become "premium cases" featured by standard trial procedure, clear identification of facts and proper application of law. With years of efforts, PNAPC has tried and concluded a collection of IP cases with important influence in Shanghai and even across China, three of which were selected and included into the Gazette of the Supreme People's Court, seven were incorporated in Chinese top ten cases or 50 model cases of IP judicial protection, and more than 30 were included in the top ten case or excellent cases of courts in Shanghai on IP judicial protection each year. The practice proves that the trial mechanism of IP "Three in One" conforms to internal requirements of IP trial rules and plays an important role in standardizing the judgment standards, saving judicial resources, lifting judicial level, stepping up the protection, fostering professional judges and summing up trial experience.

The IP judicial protection is now embracing new major development opportunities. The 18th CPC National Congress, the third, fourth and fifth plenary sessions of the 18th CPC Central Committee all made important strategic deployments for deepening the reform comprehensively and governing the country by the law, as well as the "13th Five-year Planning". In March 2015, Several Opinions of the CPC Central Committee and the State Council on Deepening the Reform of Systems and Mechanisms to Accelerate the Implementation of Innovation-driven Development Strategieswere published. In December 2015, Several Opinions of the State Council on Accelerating the Construction of Great Power in Intellectual Property Rights under the New Situationwere released. In September 2015, the General Office of the CPC Central Committee and the General Office of the State Council jointly published the Plan for the Implementation of Deepening the Science and Technology System Reform. These documents issued by the CPC Central Committee policies required reinforcing the IP judicial protection and promoting the reform in trial mechanism of IP "Three in One". In face of new situation and challenges, PNAPC

reforms with keen determination and innovates bravely. Since "the crime of production and sales of fake products" and "the crime of disrupting the market order" are closely associated with infringement on IP and unfair competition acts, PNAPC has expanded the scope of the IP Tribunal to try IP-related criminal cases since September 2015 to implement the upgraded version of the trial mechanism of IP "Three in One", and on the basis of the IP Tribunal hearing the cases of "IP infringement crime", included "the crime of production and sales of fake products" and "the crime of damaging commercial reputation and commodity reputation, the crime of false advertising, crime of collusion in entering bids, the crime of illegal business operation and the crime of forced transaction" falling within "the crime of disrupting market order" in the scope of acceptance. The trial mechanism of IP "Three in One" accordingly embraces a new period of more profound and comprehensive development.

On the eve of the 20th anniversary for PNAPC's implementation of the trial mechanism of IP "Three in One", PNAPC hereby particularly selects premium IP cases being heard over the past 20 years and compiles this Book to display the judicial level and wisdom of "Pudong Mode". This Book covers copyright, trademark right, unfair competition and other civil cases, as well as IP criminal cases and administrative cases, thus being representative, typical and instructive. Over the past 20 years, PNAPC has endured great hardships in pioneer work and made painstaking to explore the trial mechanism of IP "Three in One", which embodies the IP judges' spirit of brave innovation and reform, trial level of fair justice, and trial style for the people. At the moment when this Book is to be delivered for printing, we sincerely hope the Court can keep exploring and innovating in IP trial, and better perform the judicial duty of IP protection, so as to provide better judicial guarantee and safeguard for Shanghai as a science and technology innovation center with global influence.

> Zhang Bin President of Shanghai Pudong New Area People's Court April, 2016

# 目 录

# 一、著作权民事纠纷案件

服装样板可以作为图形作品受到著作权法保护		
——上海锦禾防护用品有限公司等诉顾菁等著作权侵权纠纷案	1	/ 3
汇编作品著作权和版式权的界定及权利范围		
——《中国学术期刊(光盘版)》电子杂志社诉赵萍萍等侵犯汇编作品		
著作权案	1	7
破坏软件技术保护措施构成侵犯软件著作权		
——地创公司、万格公司诉北京万户公司等侵犯计算机软件著作权纠纷案	1	14
最终用户软件侵权案件中的证据保全		
——微软公司诉大众保险股份有限公司侵犯计算机软件著作权纠纷案	1	21
网络服务提供者适用"避风港"规则的要件分析		
——北京书生网络技术有限公司诉上海玄霆娱乐信息科技有限公司侵害		
作品信息网络传播权纠纷案	1	26
大赛主办方对获奖作品不侵害他人著作权负有合理注意义务		
——钱琦诉香格里拉饭店管理(上海)有限公司等著作权权属、侵权纠纷案	1	32
手机阅读软件搜索接口服务的性质认定及法律责任		
——袁腾飞诉上海第九城市信息技术有限公司侵害作品信息网络传播权		
纠纷案	1	38
展台设计图的作品归类与著作权保护		
——上海九加建筑装饰工程有限公司诉广州世泰服饰发展有限公司等		
侵害作品发行权、复制权、展览权纠纷案	1	44
判定美术作品间是否构成实质性相似的基本方法		
——艾影(上海)商贸有限公司诉上海丫丫信息科技有限公司等侵害作品	I	
复制权、改编权纠纷案	1	50

此为试读,需要完整PDF请访问: www.ertongbook.com

# 二、商标民事纠纷案件

处理权利冲突不能机械适用保护在先原则		
——上海海外进出口有限公司诉上海顶新箱包有限公司商标侵权纠纷案	1	59
"FOR VOLVO"与商标合理使用		
——沃尔沃商标控股有限公司诉瑞安市长生滤清器有限公司商标侵权		
纠纷案	1	64
驰名商标认定应坚持权利主张地原则		
——彭博有限合伙公司诉上海澎博财经资讯有限公司等商标侵权纠纷案	1	74
对游戏名称的合理使用不构成商标侵权		
——大宇资讯股份有限公司诉上海盛大网络发展有限公司商标侵权纠纷案	1	81
知名商标的功能不仅在于识别还在于表彰		
——古乔古希股份公司诉森达公司等侵犯商标专用权纠纷案	1	88
网络交易平台经营者帮助侵权的司法认定		
——衣念(上海)时装贸易有限公司诉浙江淘宝网络有限公司等侵害		
商标权纠纷案	1	93
次商标的侵权判断及赔偿金额的认定		
——利惠公司诉杭州洪业服饰有限公司、坚持我的服饰(杭州)有限公司等	4	
侵害商标权纠纷案	/ 1	01
标注引人误解的真实信息亦可构成商标侵权或不正当竞争		
——艾欧史密斯(中国)热水器有限公司诉广州史密斯电器有限公司等		
商标侵权、不正当竞争纠纷案	/ 1	.09
网络销售环境中商标淡化侵权行为的司法认定		
——卡地亚国际有限公司诉北京梦克拉科技有限公司等侵害商标权		
及不正当竞争纠纷案	/ 1	16
确认不侵权之诉与行政处理不可并行		
——苏州国信集团旺顺进出口有限公司诉特制自行车配件有限公司确认		
不侵害商标权纠纷案	/ 1	23
在先使用有一定影响的未注册商标可在原范围内继续使用		
——合肥伍伍壹网络科技服务有限公司诉上海拍拍贷金融信息服务有限		
公司侵害商标权纠纷案	/ 1	30
三、不正当竞争民事纠纷案件		
即发侵权与知识产权保护		

——上海索迪斯服务有限公司诉上海创造食品科技有限公司不正当竞争纠纷案/139

商业秘密侵权案件原告必须提交商业秘密载体		
——上海运城制版有限公司诉上海希尔彩印制版有限公司、陈言平商业		
秘密侵权纠纷案	/	145
商业秘密中的特定客户应当保持长期稳定交易关系		
——圣路易凯威(上海)国际贸易有限公司诉朱露春等不正当竞争纠纷案	1	150
同业竞争者未履行法定的作为义务致使竞争对手的商业信誉受到损害构成		
不正当竞争		
——美联物业顾问(上海)有限公司诉上海房产之窗房地产信息有限公	司	
损害(竞争对手)商业信誉、商品声誉纠纷案	1	159
知名商品特有装潢"特有性"的认定		
——上海健生实业股份有限公司诉武汉玛丽文化用品有限公司、上海晨	光	
文具礼品连锁经营有限公司侵害作品复制权、发行权、擅自使用知名		
商品特有装潢纠纷案	1	167
具有第二含义的通用名称的成立要件及其保护		
——上海人才网(集团)有限公司诉上海创汇信息科技有限公司擅自使	用	
他人企业名称纠纷案	1	175
具有一定知名度的企业名称简称应视为企业名称予以保护		
——上海精密科学仪器有限公司诉上海精学科学仪器有限公司、成都科	析	
仪器成套有限公司擅自使用他人企业名称纠纷案	1	181
自由竞争与不正当竞争行为的法律界限		
——北京鑫秀伟烨科技发展有限公司诉上海客齐集信息技术有限公司		
不正当竞争纠纷案	1	188
影视剧植入广告的辨识及虚假宣传的认定		
——北京珂兰信钻网络科技有限公司诉上海辛迪加影视有限公司、上海		
卓美珠宝有限公司虚假宣传不正当竞争纠纷案	1	194
仿冒注册商标、企业字号以侵害经营秘密应分别规制手段行为和结果行为		
——派诺特贸易(深圳)有限公司诉上海派若特国际贸易有限公司、仇刚		
侵害商标权及不正当竞争纠纷案	1	200
四、知识产权刑事案件		
虚假出资成立公司后个人以公司名义经营的应以个人犯罪论处		
——唐兴成、吴文红假冒注册商标案	/	209
修改数据获得网络游戏武器装备不构成侵犯计算机软件著作权		_0,
——王一辉、金珂、汤明职务侵占案	1	215
and have a fixed and market one between	967	-10

#### 

V. Ale L. >= +te a ft 100 p. He / H. +R DL 44-101 44-101 44-101 44-101		
为他人运营"私服"提供帮助的以共同犯罪论处		
——上海龙联信息技术有限公司、陈某某侵犯著作权罪案	1	225
篡改软件著作权人的开放式许可协议属于司法解释规定的未经著作权人许	:口	
——徐楚风、姜海宇侵犯著作权罪案	1	232
"宽严相济"在特殊社会形势下的充分运用		
——谭天等销售假冒注册商标的商品罪案	/	238
非法制造注册商标标识罪的认定及量刑		
——葛玉龙等非法制造注册商标标识案	/	244
披露型侵犯商业秘密罪中权利人损失的认定		
——吴广侵犯商业秘密罪案	1	248
五、知识产权行政案件		
工商行政处罚中网页证据的取证规范及证明力判断		
——上海加酷贸易有限公司不服上海市工商行政管理局机场分局工商		
行政处罚决定案	1	255

# Catalogue

# I Civil Dispute Cases over Copyright

Garment Patterns Entitled to Protection by the Copyright Law as Graphic Works	
—Copyright Infringement Disputes between Shanghai Jinhe Protective Equipment	
Co., Ltd. et al. and Gu Jing et al.	263
Definitions and Limits of Collective Works' Copyright and Format Right	
—China Academic Journal (CD) Electronic Publishing House Suing Zhao	
Pingping et al. for Infringement upon Collective Works' Copyright	269
Sabotaging Technical Protection Measure for Software Constitutes Software	
Copyright Infringement	
—Shanghai Dichuang Network Technology Co., Ltd. et al. v. Beijing Namex	
Media Science and Technology Co., Ltd. et al. Computer Software Copyright	
Infringement /	280
Evidence Preservation in Case of End User Infringing Software Right	
-Microsoft Corporation v. Dazhong Insurance Co., Ltd. Computer Software	
Copyright Infringement	288
Analysis of Requirements on Application of the "Safe Harbor" Rules to Network	
Service Providers	
—Beijing Sursen Network Technologies Co., Ltd. v. Shanghai Xuanting	
Entertainment Information & Technology Co., Ltd. for Infringement of the	
Information Network Dissemination Right of the Works	295
Contest Sponsor Has the Duty of Due Care to Ensure that the Awarded Works Do	
Not Infringe Another's Copyright	
—Qian Qi v. Shangri-La Hotel Management (Shanghai) Limited Company, et al.	
for Copyright Ownership and Infringement	304

Operator

Determination on Search Interface Service of Mobile Phone Reading Software and	
Determination on Search Interface Service of Mobile Phone Reading Software and Its Legal Liability	
—Yuan Tengfei Suing Shanghai Ninth City Information Technology Co., Ltd. Case	
	313
	313
Classification and Copyright Protection of Booth Design Drawings	
—Dispute over Infringement of the Rights of Works Publication, Reproduction	
and Exhibition: Shanghai Jiujia Building Decoration Engineering Co., Ltd.	
v. Guangzhou Shitai Garments Development Co., Ltd. et al. / 324	
Basic Methods to Judge Substantial Similarity between the Works of Fine Art	
—Animation International Ltd. v. Shanghai Yaya Information Technology Co.,	
Ltd. et al. for Infringement of Rights of Reproduction and Adaptation	333
II Civil Dispute Cases over Trademark	
The First to Register Principle May Not Apply Mechanically in Handling Right	
Conflicts	
—Shanghai Overseas Import & Export Co., Ltd. v. Shanghai Newest Luggage	
Co., Ltd. Trademark Infringement Case	345
"FOR VOLVO" and Trademark Fair Use	
—Trademark Infringement Dispute Case: Volvo Trademark Holding AB v.	
Rui'an Changsheng Oil Filters Co., Ltd.	353
Recognition of a Well-Known Trademark Should Follow the Principle of Place of	
Right	
-Bloomberg L. P. v. Shanghai Pobo Financial Information Co., Ltd., et al.	
Trademark Infringement Dispute	367
The Fair Use of Game Name shall Not Constitute Trademark Infringement	
-Softstar Entertainment Inc. v. Shanghai Shanda Interactive Development	
	378
Well-Known Trademark: Not Only for Recognition But Also Commendation	

—E·Land Fashion (Shanghai) Co., Ltd. v. Zhejiang Taobao Network Co., Ltd. et al. Infringement on Exclusive Right to Use Trademarks / 397

-GUCCIO GUCCI S. P. A. v. Senda Company, etc. for Trademark Infringement / 389

Judicial Determination of Contributory Infringement by Online Trade Platform

- Judgment on Infringement of Secondary Trademark and Determination on Compensation Amount
  - —LEVI STRAUSS & Co. v. Hangzhou HongYe Clothing Co., Ltd., JASONWOOD (Hangzhou) Co., Ltd., Zhongshan Shaxi RenXin Garment Factory, Shanghai XinNing Shopping Center Co., Ltd. for Trademark Infringement / 404
- Authentic Information with Misleading Label May also Constitute Trademark Infringement or Unfair Competition
- —A. O. Smith (China) Water Heater Co., Ltd. v. Guangzhou Smith Water Heater Co., Ltd. et al. for Trademark Infringement and Unfair Competition / 417 Judicial Determination of Trademark Diluted Infringement Act amid Network Sales
- —Trademark Rights and Unfair Competition: Cartier International AG v.
  Beijing Mengkela Technology Co., Ltd. for Trademark Infringement / 428
  Lawsuit on Affirmation of Non-Infringement Cannot Co-exist with Administrative
  - —The Plaintiff Suzhou Guoxin Group Wangshun Imp. & Exp. Co., Ltd. v. the
    Defendant Tailoring Bicycle Accessories Co., Ltd. Case on Affirmation of Not
    Infringing Trademark Right

    / 438
- Precedent Used Unregistered Trademark with Certain Influence Could be Used Continually within the Original Scope of Use
  - —Hefei Wuwu Yi Network Technology Service Co., Ltd. v. Shanghai PPDAI Financial Information Service Co., Ltd. for Trademark Infringement / 451

### III Civil Dispute Cases Sover Unfair Competition

Imminent Infringement and Intellectual Property Protection

Settlement

- —Sodexo (Shanghai) Service Co., Ltd. v. Shanghai Chuangzao Food Science
   & Technology Co., Ltd. for Unfair Competition
   / 465
- Trade Secret Carrier is Required for the Plaintiff in the Trade Secret Infringement Case
- —Shanghai YunCheng Plate-Making Co., Ltd. v. Shanghai Xi'er Color Printing & Plate-Making Co., Ltd. and Chen Yanping for Trade Secret Infringement / 474 Specific Customers in Trade Secret Should Keep a Long-term Stable Trading Relationship
  - —St. Louis Gateway (Shanghai) International Trading Co., Ltd. v. Zhu Luchun, et al. Unfair Competition and Infringement Case / 482